
MJVBs repræsentantskabsmøde 2020. Udsat fra 25/4 til 25/8 pga. corona. 

Deltagere (der blev ikke brug for at finde ud af, hvem/´hvor mange der havde stemmeret) 

Preben Dahlgaard, 

fmd./Bedsted 

Mads Olsen, fmd. Volleyball 

Danmark (VD) 

Knud A. Sørensen, Kibæk 

Mogens Jepsen, Kibæk 

Flemming West, Bedsted 

Steen Jørgensen, Mix 

Syd/Herning 

Allan Christensen, 

Best/Lyseng/ASV 

Sven Erik Bak, Kibæk 

Michael Bendix, ASV 

Arvid Lisbjerg, Holstebro/UU 

Louise Dahlgaard, 

Bedsted/UU/DS-TU 

Louise K Bertelsen, Ikast/UU 

Jacob Vestergaard, SKF/UU 

Keld Vestergaard, Hjerm/UU 

Ulrich Sørensen, Ry/UU 

Kennet Rusbjerg, Best/ Lyseng 

Niels Kliim, VD/Sports-

Konsulent i MJVB 

Erik Kreuzfeldt, Ikast og VD-

best. 

Anja Kjærsgaard, Ikast 

Joan Meldgaard, Funder 

Birte Busch Nielsen, Funder 

Erik Gravesen, Beach/DGI 

Lisa Jørgensen, Randers 

Jørgen Donslund, MJVBs 

kontor/Ikast 

Linda Plougmann, Gjern, kom 

senere.

Referat 

1. Dirigent: Arvid Lisbjerg valgt. Med de fremmødtes accept erklærede Arvid mødet for lovligt og 

beslutningsdygtigt, selv om det er udsat i 4 måneder og holdes et andet sted end vedtaget på 

forrige møde. Valget af andre lokaler skyldes placeringen af både rep og netværk i samme møde. 

 

2. Bestyrelsens beretning: Preben Dahlgaard kommenterede den skriftlige beretning, der blev taget 

til efterretning.  

 

3. Udvalgenes beretninger: De tilstedeværende udvalgsformænd, turneringsledere osv. uddybede. 

Der var ikke mange kommentarer. Alle beretninger taget til efterretning af mødet. 

 

4. Regnskabet: Enstemmigt godkendt efter et par opklarende spørgsmål. Kredsen har udlånt 165.000 

til Volleyball Danmark og har haft et underskud på ca. 19.000 i år. Egenkapitalen er stadig på ca. 

300.000. 

 

5. Valg af bestyrelsesmedlem og formand: Kennet Rusbjerg genvalgt til bestyrelsen, Preben 

Dahlgaard er genvalgt som formand. 

 

6. Udvalg: (Der vælges kun en til hvert udvalg.  Dog to til TU (Turneringsudvalget). 

Turnering: Jørn Madsen og Bjarne Søndergaard genvalgt på et løfte om at gennemgå og revidere 

alle kredsens reglementer. 

Mix Syd og Mix Nord: Genvalg til Steen og Kurt 

Beachudvalget: Genvalg til Niels Dahlgaard 

UU: Louise KB genvalgt (reelt er det genvalg til hele UU - PUU 



 

7. Stedet for næste års repræsentantskabsmøde 

I 2021 skal vi ud til MacY igen og mødet skal igen ligge den sidste tirsdag i april 

 

 

8. Eventuelt: 

Mads Olsen, VD: Har haft en spændende opgave som ny formand i VD.  

Processen omkring aflysning af DM har været en god anledning til dialog med klubber og kredse. 

Økonomien er på vej mod genopretning. Det går godt, vi har fået en god og dygtig direktør, Jesper 

Jørgensen, der har fokus på økonomi. 

 

Niels Kliim: Medlemsundersøgelsen: 

Mere end 42% af klubbernes medlemmer stopper efter hver sæson. Nogle starter i andre klubber i 

stedet, men rigtig mange stopper. 

Udsagn fra dem, der er stoppet: ”Det er ikke sjovt nok”,  ”der mangler sociale arrangementer”, jeg 

føler mig ikke som en del af klubben. 

31% af senior- og ungdomstrænere siger at de stopper nok efter sæsonen. Trænerne føler sig ikke 

set og anerkendt. 

Vi har hvert år 15.000 medlemmer, men vi kan kun tælle 3.000 aktive. 

Brug Volleypedia: Der er forslag til, hvordan man som klub yder bedre og bliver bedre til at 

fastholde medlemmerne. 

 

Dirigenten afsluttede mødet og formanden takkede ham for indsatsen og lovede at begave med en 

ekstra flaske, når vi igen er hos MacY. 

 

 

Herefter var der netværksmøder.  

Efterfølgende fortalte gruppen, der 

havde med seniorbold at gøre, at 

de havde vedtaget forslaget om 

forkortede kampe i DS. Det var dog 

en joke. Der spilles uændret i DS i 

den kommende sæson. 

Ungdomsnetværket havde blandt 

andet snakket om en camp i 

efterårsferien. 

 

Første kidsrunde blev aflyst og 

Randers får værtsskabet i 2. runde, 

hvor der ikke var klarmelding fra 

Uldum. Der blev lavet flg. oversigt 

over de tilstedeværende klubbers 

forventede hold i den kommende 

sæson: 

 

 



 

Louise KB laver et forslag til en coronavejledning for kampafvikling i kredsen. Bestyrelsen vil 

bekræfte og dele på hjemmesiden. 

 

JUBI-pokalen blev ikke udleveret, da modtagerne ikke var til stede. Modtageren holdes ind til 

videre hemmelig.  

Der blev til gengæld givet en ekstra hæder, en virtuel JUBI-pokal, til Ungdomsudvalget (Power-UU). 

Lige som med den rigtige JUBI-pokal følger der 2000 kr med hæderen. Det beløb kan udvalget 

bruge til at få noget godt at spise på deres næste møde.  

 

Der var til gengæld pokaler til vinderne af sidste års serierækker. De fleste var dog ikke 

repræsenteret, så det var kun pokalen for DSD, der kunne overrækkes til Ikast. Anja Kjærsgaard tv. 

Modtager pokalen fra MJVBs DS-turneringsleder, Louise Veje Dahlgaard. 

 
 

Ref. jd 


